



- [REDACTED] (#3- [REDACTED])
- [REDACTED] )
- [REDACTED] (#5- [REDACTED])
- [REDACTED] (#6- [REDACTED])
- [REDACTED] (#7- [REDACTED])
- [REDACTED] (#8- [REDACTED])

## 1. [REDACTED] ?

[REDACTED] Remitly

[REDACTED] Remitly Australia Pty Ltd Governor Phillip Tower Level 61, 1 Farrer Place, Sydney, 2000

[REDACTED] Remitly Canada Inc (British Columbia corporation) 250 Howe Street, 20th Floor, Vancouver, BC V6C 3R

[REDACTED] Remitly Europe Ltd 7th Floor Penrose Two, Penrose Dock Cork, Ireland T23 Yy09

[REDACTED] Remitly NZ Limited Level 30, Vero Centre 48 Shortland Street Auckland Central 1052 New Zealand

[REDACTED] Remitly Poland SP. Z O.O. Ul Pawia 17 31-154 Krakow, Poland

[REDACTED] REMITLY SINGAPORE H PTE LTD. 38 Beach Road, South Beach Tower, #29-11 Singapore 189767

[REDACTED] (UAE) [REDACTED] Remitly [REDACTED] DIFC Limited Level 15 Unit Gd-Gb-00-15-Bc-23, Gate District Gate Building Dubai International Financial Centre, Dubai, United Arab Emirates

[REDACTED] Remitly UK Ltd 90 Whitfield Street London W1t 4ez United Kingdom

[REDACTED] Remitly Inc (Delaware corporation) 1111 3rd Avenue, Suite 2400

Seattle WA 98101

Remitly Remitly

2. Remitly

Remitly

(DPO) (DPO)

Jessica He (EAS) (DPO@remitly.com)

Robson Chia (DPO@remitly.com)

Gabriela Galazka (DPO@remitly.com)

Mariana Paonessa (DPO@remitly.com)

DPO@remitly.com

OAIC www.oaic.gov.au : enquiries@oaic.gov.au : 1300 363 992

OPC www.priv.gc.ca : 1-800-282-1376

(EEA) www.edpb.europa.eu/about-edpb/board/membersen



Remitly is a leading provider of international money transfer services, offering fast and secure transactions to over 200 countries.

- Remitly offers a variety of payment methods, including credit cards, debit cards, and bank transfers, making it easy to send money from anywhere.
  - Remitly provides competitive exchange rates and low fees, ensuring you get the most value for your money.
  - Remitly has a user-friendly mobile app and website, allowing you to manage your transfers on the go.
  - Remitly is a trusted and secure company, with a strong commitment to customer service and data protection.
- Remitly is a leading provider of international money transfer services, offering fast and secure transactions to over 200 countries. ( )
- Remitly provides competitive exchange rates and low fees, ensuring you get the most value for your money. ( )
- Remitly has a user-friendly mobile app and website, allowing you to manage your transfers on the go. ( )
- Remitly is a trusted and secure company, with a strong commitment to customer service and data protection. ( )

DPO@remitly.com

Remitly is a leading provider of international money transfer services, offering fast and secure transactions to over 200 countries.

- Remitly offers a variety of payment methods, including credit cards, debit cards, and bank transfers, making it easy to send money from anywhere. ( 1 )

• 2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

• 2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

• 2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

• 2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）：

• 2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

• 2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

## 5. 2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

(UK) 2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）

2020年12月31日以前，在中华人民共和国境内（不含港澳台地区）



